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1. Yhtenäiskoulun ICT -ratkaisut 2019- 
 

Järjestelmäasiantuntija Jani Nuutinen kertoi yhtenäiskoulun ICT-ratkaisujen nykytilanteen 
ja tulevia kehittämistarpeita. Seuraavat asiat tulee huomioida kehittämistoiminnassa. 
 
Moderni oppimisympäristö – ICT 2019 - 

- Ei enää ”atk-luokkaa” 
- Ei kiinteitä työasemia, kaikki kannettavia/mobiilia 

(pl. erikoistyöasemat ja oheislaitteet esim. kuvank./videoed./3D –virtuaaliympäristöt, 
robotiikka, 3D-tulostus jne.) 

- 13 AV-opetustilaa + langaton esitysratkaisu + Skype + BYOD 
- Opettajat – Henkilökohtaiset työasemat 

(+ henkilökunnan yhteiset, muu henkilökunta) 
- Vuosiluokat 0-9 – Hybridilaitteet (Microsoft Education) 
- O365 –käyttöönotto oppilaille  
- Palvelinympäristön uusinta  

– Istekki Edu / Edu-identiteetti 
- Tietoliikenne  

– langattoman verkon uusinta 

– Nilakan datayhteyden nosto (esim. 100M -> 800M) 

– tuki BYOD -laitteille 

Toimikunta totesi, että ICT-ratkaisuja tulee kehittää kokonaisuudistuksen pohjalta. 
 
 
 
 
 



2. Opettajien kelpoisuudet ja täydennyskoulutukset 
Rehtori Kimmo Honkanen esitteli opettajien kelpoisuudet ja erityisosaamiset. Toimikunta 
totesi, että luokanopettajien ja aineenopettajien kelpoisuudet ovat kunnossa. 

 
 

3. Tuntikehys 2019 – 2020 ja 2022 – 2023 
Rehtori esitteli toimikunnalle tuntikehyksen vuosille 2019 -2020 ja 2022 – 2023. 
Tuntikehyksen kehittymisessä näkyy opettajatilanteen muutos, oppilasmäärän 
pieneneminen, valinnaisuuteen tulevat muutokset sekä opetusryhmien yhdistely. 
Laskelmat on tehty tämän hetkisen tiedon mukaan oppilasmääräennusteita apuna 
käyttäen. 
 

 
4. Naapurikuntien yhteistyömahdollisuudet 

Toimikunta sai tietoonsa kertauksena Kuopion ja Vesannon sivistystoimien kanssa käytyjen 
keskustelujen tulokset.  
 

5. Malli yläkoulun toiminnasta 2020 – 2021 lukien 
 
Malli Tervon yläkoulun toiminnasta nojaa seuraavaan: 
Tervon Yhtenäiskoulun opetusjärjestelyt on rakennettava ja räätälöitävä joka lukuvuosi 
uudelleen kulloinkin vallitsevan tilanteen mukaisesti. Koulu ei pysy paikallaan, vaan elää 
koko ajan jatkuvassa muutoksessa, johon on reagoitava. Hyvällä suunnittelulla, yhteistyöllä 
ja joustavuudella pientäkin määrää yläkoululaisia voidaan opettaa laadukkaasti. Koulun 
pienuus voi olla myös vahvuus.” 
 
Toimikunnan yksimielinen näkemys on, että YLÄKOULUN OPETUS JÄRJESTETÄÄN 
JATKOSSAKIN TERVOSSA. 
 
Seuraavat reunaehdot on pystyttävä osoittamaan: 
- laadukas opetus pystyttävä turvaamaan  
- aineopettajat opettavat yläkoulussa 
- tilannetta seurataan vuosittain tehtävillä kyselyillä jne. 
- opetuksen järjestämisen laadusta tehdään lukuvuoden 2022- 2023 lopussa  
- laajaselvitys, jonka jälkeen arvioidaan yläkoulun opetuksen jatko Tervossa. 
 
 
 
Tervossa 26.2.2019 
 
Petteri Ristikangas 
 
 

 

 

 


